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SA.0012.3.4.2021 

 

Protokół nr 4/21 

z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gminy 

w dniu 26 kwietnia 2021 r. 

w Urzędzie Gminy Goleszów przy ul. 1 Maja 5 

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość –  

ZDALNY TRYB OBRADOWANIA 

 
Posiedzenie prowadziła Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gminy Elżbieta Duraj. 

Przewodnicząca o godz. 1500 otworzyła posiedzenie, następnie przywitała członków Komisji oraz 

gości. Po potwierdzeniu obecności przez radnych za pomocą urządzeń elektronicznych 

Przewodnicząca oświadczyła, iż w posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie Komisji, co pozwala 

na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Raport obecności członków Komisji - załącznik nr 1. 

Radni obradowali zgodnie z otrzymanym wraz z zawiadomieniem porządkiem obrad, który 

przedstawia się następująco: 

1. Informacja dotycząca protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

2. Informacja na temat pozyskiwania środków zewnętrznych. 

3. Opiniowanie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Goleszów oraz 

w uchwale budżetowej Gminy Goleszów na 2021 rok. 

4. Opiniowanie projektów uchwał. 

5. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1. Informacja dotycząca protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Duraj poinformowała, że protokół nr 3/21 z posiedzenia Komisji 

Finansów i Rozwoju Gminy w dniu 29 marca 2021 r. został przekazany członkom Komisji drogą 

elektroniczną. Nie wpłynęły uwagi do protokołu. Przewodnicząca uznała protokół za przyjęty. 

 

Ad.2. Informacja na temat pozyskiwania środków zewnętrznych. 

Radni otrzymali pisemną informację na temat pozyskiwania środków zewnętrznych – załącznik nr 2. 

Wobec braku uwag do przedstawionej informacji, Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja Finansów 

i Rozwoju Gminy zapoznała się z informacją na temat pozyskiwania środków zewnętrznych.  

 

Ad.3. Opiniowanie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Goleszów oraz 

w uchwale budżetowej Gminy Goleszów na 2021 rok. 

Skarbnik Gminy Romana Brzoza przedstawiła wprowadzone zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Goleszów oraz w uchwale budżetowej Gminy Goleszów na 2021 rok. Skarbnik 

Gminy szczegółowo omówiła zwiększone dochody, poinformowała o pozyskanych środkach 

zewnętrznych na prowadzone inwestycje i na nowe zadania „Utworzenie nowego miejsca turystyczno-

rekreacyjnego w Gminie Goleszów”, „Utworzenie Centrum Usług Społecznych w Gminie Goleszów” 

oraz na realizowane w szkołach zajęcia sportowe dla uczniów z tzw. rodzin dysfunkcyjnych. 

Następnie Przewodnicząca Komisji Elżbieta Duraj poddała pod głosowanie wydanie pozytywnych 

opinii do przedłożonych projektów uchwał.  

1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Goleszów 

(nr SA.0006.36.2021). 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały.  
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Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Goleszów na 2021 rok 

(nr SA.0006.37.2020). 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad.4. Opiniowanie projektów uchwał. 

3) Projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfowej jednolitej grupy odbiorców usług 

świadczonych przez Wodociągi Ziemi Cieszyńskiej Sp. z o.o. w Ustroniu w zakresie zbiorowego 

odprowadzania ścieków (nr SA.0006.38.2021). 

4) Projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfowej jednolitej grupy odbiorców usług 

w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków siecią kanalizacyjną w Puńcowie 

(nr SA.0006.39.2021). 

Główny specjalista ds. kanalizacji Zbigniew Kohut poinformował, że zgodnie z obowiązującymi 

przepisami, od 2018 roku przedsiębiorstwa wodno-kanalizacyjne przygotowują i przedstawiają do 

zatwierdzenia w Regionalnym Zarządzie Gospodarki Wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego 

Wody Polskie w Gliwicach taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków. Odpowiednie wnioski zostały 

złożone - przez WZC Sp. z o.o. w Ustroniu o zatwierdzenie taryfy dla odbiorców usług 

kanalizacyjnych objętych siecią kanalizacji sanitarnej w Cisownicy i w Goleszowie oraz przez Gminę 

Goleszów o zatwierdzenie taryfy dla odbiorców usług kanalizacyjnych objętych siecią kanalizacji 

sanitarnej w Puńcowie. Jednak w związku z nadal trwającą procedurą oceny złożonych wniosków 

i zatwierdzania taryf, proponuje się wycofanie z procedowania ww. projektów uchwał. 

Wójt Gminy Sylwia Cieślar przekazała, że na sesji zostanie złożony wniosek o wycofanie 

przedmiotowych projektów uchwał z porządku obrad. 

 

W związku z przekazaną informacją, Przewodnicząca Komisja Finansów i Rozwoju Gminy nie 

poddała ww. projektów uchwał do zaopiniowania. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie terminu wniesienia opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych (nr SA.0006.40.2021). 

Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Społeczno-Administracyjnego 

Aneta Sikora. 

Radny Piotr Brudny, w związku z tym iż ww. uchwała ma na celu wsparcie przedsiębiorców 

prowadzących lokale gastronomiczne, zapytał się o wsparcie działalności innych przedsiębiorców, np. 

usługi fryzjerskie i kosmetyczne, usługi elektryczne. Radny poinformował, że zgodne z „ustawą 

covidową” rada gminy może podjąć uchwałę o odroczeniu lub zwolnieniu z podatku od 

nieruchomości: gruntów, budynków i budowli związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, 

wskazanym grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku 

z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19.  

Wójt Gminy Sylwia Cieślar poinformowała, że taka uchwała w ubiegłym roku została podjęta.   

Następnie Skarbnik Gminy Romana Brzoza przypomniała, że Rada Gminy podjęła uchwałę dotyczącą 

przedłużenia terminu płatności rat podatku od nieruchomości przedsiębiorcom, których płynność 

finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych 

z powodu COVID-19. Z możliwości tej skorzystało 14 przedsiębiorców, pozostali przedsiębiorcy 
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zapłacili raty w terminie. Podjęcie natomiast uchwały o zwolnieniu z podatku nie jest zasadne, 

ponieważ Gmina realizuje inwestycje z podatków. Skarbnik Gminy przypomniała, że w kwietniu 2020 

roku również została podjęta uchwała w sprawie zasad umarzania, odraczania terminów spłaty 

i rozkładania na raty należności pieniężnych z tytułu oddania nieruchomości w najem, dzierżawę lub 

użytkowanie, podmiotom prowadzącym działalność gospodarczą, przypadających Gminie Goleszów 

za okres stanu zagrożenia epidemicznego albo stanu epidemii. Skarbnik Gminy poinformowała, że ta 

uchwała nadal obowiązuje i przedsiębiorcy z tej możliwości korzystają – dot. restauratorów, 

fryzjerów, usługi kosmetyczne, usługi rehabilitacyjne. Ponadto, będący w trudnej sytuacji 

przedsiębiorca może zwrócić się do Gminy z wnioskiem o zwolnienie bądź rozłożenie na raty 

podatku, wówczas wniosek taki jest rozpatrywany zgodnie z przepisami ordynacji podatkowej. 

Przewodniczący Rady Gminy Karol Lipowczan z kolei zapytał się, czy w razie kontroli zewnętrznej 

nie będzie narażony na konsekwencje przedsiębiorca, który wznowi w maju działalność, a w związku 

z przesuniętym terminem nie będzie miał opłaconej koncesji na sprzedaż napojów alkoholowych. 

Skarbnik Gminy Romana Brzoza wyjaśniła, że przedsiębiorcy prowadzący lokale gastronomiczne 

koncesję posiadają i opłacają ją jednorazowo bądź w ratach. „Ustawa covidowa” pozwala 

przedsiębiorcom na przesunięcie terminu wniesienia opłaty za korzystanie z zezwolenia na sprzedaż 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży.  Podjęciem przedmiotowej 

uchwały wychodzi się naprzeciw „restauratorom”, którzy mogą z niej skorzystać, ale nie muszą. 

Następnie głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad.5. Sprawy bieżące. 

W tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał głosu. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca Elżbieta Duraj zamknęła posiedzenie Komisji 

Finansów i Rozwoju Gminy.  

 

 

PRZEWODNICZĄCA 

Komisji Finansów i Rozwoju Gminy 

Elżbieta Duraj 
 

Protokół sporządziła: 

Aneta Sikora  

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 


